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Hei til dere begge.
Pengene fra 1996 er gått til fortsatt opprustning på Kulturhuset Sentrum Ved hjelp av disse midlene samt fra 
Områdesatsningen i Bergen Kommune så er Kulturhuset ferdig malt utvendig og takket er spylt for mose 
sikkert samlet fra 1946 da huset var nytt. Vi har også rustet opp deler av 4. etasje på bygget så 
elektrikerkostnaden stiger også i år.
Vi er nå startet opp med opprustning styrerom samt tetting og restaurering av vinduer i Ungdomsklubben 
jfr. søknad om tildeling i år. Vi vil derfor be om ett a konto beløp på kr. 100.000.-. for arbeidet skrider frem 
og tiden går så altfor fort så plutselig ligger regningen på bordet. Vi har ikke behov for pengene før over 
nyttår, men klok av skade jeg vet ting tar tid.
God jul og godt nyttår til begge, etter hvert kommer Kulturhuset til å bli veldig bra.
Hilsen
Vidar Rønhovde
Kasserer og økonomiansvarlig Kulturhuset Sentrum
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Hei!

Tildeling frå 1999 vart utbetalt 31.7.2014 frå fylkeskommunen til Bergen kommune

Søknad frå 2014 vert behandla 19. august 2014 i Kultur- og ressursutvalet

Venleg helsing

Bjørg Larsen
Spesialrådgjevar
Kultur og idrett

Tlf: 55 23 91 65 | Mob: 918 40 920
www.hordaland.no
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Hei og vel overstått sommer.

Vi i styret i Kulturhuset Sentrum er svært så nysgjerrige på hvordan vi ligger an i forhold til den gamle 
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tildelingssaken fra 1999 og søknaden på lokale Kulturmidler for 2014.
Vi har fra Kulturminnefondet blitt tildelt 138.000.- til opprustning av vinduene i Ungdomsklubben som 
Bergen Kommune leier, men kostnaden med dette arbeidet med å tilbakeføre og etterisolere vinduene i 
denne etasjen er kostnadsregnet til det doble. Vi har dessverre ikke den differansen selv og beløpet vi fikk  
fra Bergen Kommune nå nylig til vedlikehold monner i liten grad. Dessverre gikk det beløpet betydelig ned i 
forhold til tidligere år.
Vi venter i spenning.
Hilsen
Vidar Rønhovde
Økonomiansvarlig for Kulturhuset.
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